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Bestyrelsesmøde 31. juli 2024 
Tilstede: Dan Bengtsson, Susanne Petersen, Allan William, Steen Schnipper,  
Camilla Hansen, og Ditte Petersen. 
Afbud: Marion Dardecker (Bebber), Per Steenberg og Pia Mårtensson 
 
Dagsorden: 
 

1. Havevandring 
2. Godkendelse af referat 
3. Orientering v/formanden 
4. Rundesang 

 
1. Havevandring 

Formanden har taget havevandringen alene. Der er igen ca. 20, som skal havde brev.  
Vi besluttede at der ikke skal sendes påkrav, men en henstilling til at få fjernet ukrudtet. 

 
2. Godkendelse af referater 

Bestyrelsesreferatet fra den 3. juli blev godkendt med rettelse. 
 

3. Orientering fra formanden 
 

a. Dan forslog at det er haveforeningen der betaler musikken til Børne/høstfesten, og ikke festudvalget. 
Begrundelsen er, at festudvalget ikke får så mange penge ind mere, og at musikken kommer hele 
haveforeningen til gode. Forslaget vedtaget. 
Det blev henstillet til festudvalget evt. at justerer priserne på lodder og billetter til næste år. 
 

b. Vi har fået en henvendelse vedrørende kørsel på Musvitgangen. Der kører store varebiler som der slet 
ikke er plads til på havegangen, det har medført at TDC’s installationsstander er gået i stykker, det er også 
gået ud over lyset på havegangen og en del hække. 
Det blev besluttet at låse dobbeltlågen ved Røde Mellemvej 72/Musvitgangen. 
Der sendes mail til medlemmerne. 
 

c. Medlemmerne skal endnu engang gøres opmærksom på at kontakt til formand eller andre 
bestyrelsesmedlemmer skal forgå på mail eller brev. 
 

d.  (ikke HJ) 
 

e. Havesalg: Silkehalegangen 4 er solgt til en fra ventelisten, Niels Kokholm. 
Fuglekongegangen 15 er solgt internt til Bodil Lønstrup Fuglekongegangen 3 
Skovskadegangen 30 er også solgt internt til Linn Holm Kernebidergangen 4 
 

f. Vi besluttede at prøve endnu engang at få afhentning af grøntaffald en mandag (Det var desværre ikke 
muligt, så det er den 22. august man kan komme af med grønt affald). 

 
 

Haveforeningen 
Røde Mellemvej 
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4. Rundesang 
 
Det blev besluttet at sende mail, hvor vi gør opmærksom på at cykler skal parkeres inde i folks haver, og 
at der ikke skal stilles ting ud på havegangene. 

 
Legepladsvedligeholdelse – Ditte har kontaktede Jonas for at få en dato hvor legepladsudvalget (Jonas SK 
16 og Malene SK 14) kan stå for en frivillig arbejdslørdag. (oplyst efter mødet: det bliver den 7. september 
der er sendt mail ud til medlemmerne og at melde sig til)  
 
 
 
 

  
 
 Sekretær 
 Ditte Petersen 


